

Mox x Keeta 消費獎賞條款及細則：

1. Mox Card 消費獎賞優惠分別為：
 - i. 推廣期內單筆價值滿\$170 或以上的 Keeta 訂單即減\$10；
 - ii. 推廣期內單筆價值滿\$250 或以上的 Keeta 訂單即減\$20。
2. Mox Card 消費獎賞的推廣期為 2026 年 4 月 1 日至 2026 年 4 月 30 日。
3. 每位 Keeta 用戶於推廣期內最多可使用 Mox Card 優惠四次，先到先得，額滿即止。
4. Mox Card 消費獎賞只適用於在推廣期內使用由 Mox Bank Limited 所發行之 Mox Card 簽賬並支付全數 Mox Card 消費獎賞不適用於透過 Apple Pay / Google Pay / Alipay HK / WeChat Pay HK / Payme 進行簽賬。
5. Mox Card 消費獎賞優惠不適用於：(i) 訂單完成後給予騎手的任何小費；及 (ii) 任何僅在訂單中購買 Koupon 的交易。
6. 如有任何爭議，Keeta 及 Mox Bank Limited 對 Mox Card 消費獎賞發放、使用、修正、暫停、取消等保留最終決定權。
7. 受 Mox 免責聲明約束（可於 Mox 的網站及/或 Mox 應用程式找到）。

借定唔借？還得到先好借！

Mox x Keeta Spending Reward Terms and Conditions:

1. The Mox Card Spending Rewards are as follows:
 - i. \$10 off can be enjoyed upon a single order of \$170 or above on Keeta;
 - ii. \$20 off can be enjoyed upon a single order of \$250 or above on Keeta during the Promotion Period.
2. The Promotion Period of the Mox Card Spending Rewards runs from 1 April 2026 to 30 April 2026.
3. Each Keeta user can enjoy the Mox Card Spending Rewards issued in Hong Kong maximum 4 times during promotion period on first-come-first-served basis.
4. Mox Card Offer applies to Cardholders of Mox Card issued by Mox Bank Limited ("Mox Cardholders"). Mox Cardholders are required to settle payment in full with Mox Card during the Promotion Period to enjoy the Mox Card Spending Rewards. Mox Card Spending Rewards are NOT applicable to payments which settled via Apple Pay / Google Pay / Alipay HK / WeChat Pay HK / PayMe.
5. Mox Card Spending Rewards are not applicable to: (i) any tips to rider after completing the order; and (ii) any transactions purchasing koupon(s) only in the order.
6. In case of any dispute, Keeta and Mox Bank Limited reserve the right of final decision on the issuance, use, modify, suspend and cancellation of the Mox Card Spending Rewards.

7. The Mox Disclaimer (which you can found on Mox's website and/or Mox app) applies to this promotion.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!